SADDLEBACK NOTES

TRUE NORTH

Louie Giglio July 16-17, 2022

"When I came to you, brothers, I did not come with eloquence or superior wisdom as I proclaimed to you the testimony about God. For I resolved to know nothing while I was with you except Jesus Christ and him crucified."

	1 Corinthi	ians 2:1-2 (NIV)
	UNDER WHAT SITUATION, THE CROSS IS MY TRUE	E NORTH?
1.	I. WHEN MY WOUNDS ARE CLOUDING MY BELIEF TH ABOUT ME, THE CROSS I	
	NORTH.	
"A	And by his wounds we are healed."	saiah 53:5 (NIV)
2.	2. WHEN MY LOSS IS UNDERMINING MY TRUST IN GO, THE CROSS IS MY TRUE	
3.	B. WHEN MY CIRCUMSTANCES ARE OBSCURING MY THAT GOD IS IN CONTROL, THE CROSS IS MY TRU	
4.	I. WHEN MY OPINION OF ME IS DROWNING OUT GOD OF ME, THE CROSS IS MY	
	NORTH.	

SADDLEBACK NOTES

5. WHEN ENEMY ACCUSATION IS CORRUPTING MY BELIEF IN					
GOD'S	, THE CROSS IS MY TRUE				
NORTH.					
" having canceled the written code, wit that stood opposed to us; he took it away	h its regulations, that was against us and , nailing it to the cross." Colossians 2:14 (NIV)				
6. WHEN MY CURRENT STATE IS GOD'S FUTURE PLAN, THE CR					
"Then he said, 'Jesus, remember me whanswered him, 'I tell you the truth, today					
7. WHEN THE ALLURE OF TEMPORARY PLEASURE IS CALLING LOUDER THAN THE INVITATION TO RICHES, THE CROSS IS MY TRUE NORTH.					
"May I never boast except in the cross of world has been crucified to me, and I to the	our Lord Jesus Christ, through which the world." Galatians 6:14 (NIV)				

1. cares 2. goodness 3. opinion 4. grace 5. eternal

saddleback.hk saddleback.hk

SADDLEBACK NOTES

正確的方向

路易·吉里奧 2022年7月16-17日

「弟兄們·從前我到你們那裏去·並沒有用高言大智對你們宣傳上帝的奧秘。 因為 我曾定了主意·在你們中間不知道別的·只知道耶穌基督並他釘十字架。」 哥林多前書 2:1-2 (和合本)

在甚麼情況下,十字架是我正確的方向?

1 . 當我的傷痛擾亂我對上帝 我正確的方向	的信念,十字架是
「因他受的鞭傷・我們得醫治。」	以賽亞書 53:5 (和合本)
2. 當我的失去破壞了我對上帝 是我正確的方向	的信靠,十字架
3. 當我的處境阻礙我對上帝掌權的信心,一	十字架是我正確的方向
4 . 當我對自己的看法淹沒上帝對我的 是我正確的方向	,十字架

SADDLEBACK NOTES

5.	當敵人的指控敗壞了我對上帝_	的信急	훐,	+
	字架是我正確的方向			

「(上帝)又塗抹了在律例上所寫攻擊我們,有礙於我們的字據,把它撤去,釘在十字架上。」 歌羅西書 2:14 (和合本)

6. 當我目前的狀態掩蓋我對上帝未來計劃的信心,十字架是我正確的方向

「(那同釘的犯人)就說:『耶穌啊·你得國降臨的時候·求你記念我!』耶穌對他說:『我實在告訴你·今日你要同我在樂園裡了。』」

路加福音 23:42-43 (和合本)

「但我斷不以別的誇口·只誇我們主耶穌基督的十字架;因這十字架·就我而論·世界已經釘在十字架上;就世界而論·我已經釘在十字架上。」

加拉太書 6:14 (和合本)